



CREAFORM  
Wojciech 3 83-000 Słupsk Wlk  
e-mail: [info@creaform.pl](mailto:info@creaform.pl)  
+48 515578113

Manufacturer: CREA-FORM

**Descriptions and Technical Data:**

Material: EVA Foam (Ethylene-Vinyl Acetate)

**English:**

Our dock bumpers are made from a modern material, EVA foam, which is extremely durable against atmospheric conditions, UV rays, low and high temperatures. They are characterized by very high resistance to tearing and compression. They have excellent shock-absorbing properties, are lightweight, and do not absorb water. The high quality of workmanship and material parameters provide significant protection against damage to boats when mooring, and their high aesthetics can be a decoration of marinas and docks.

**Polish:**

Naše objekty jsou vyráběny z moderního materiálu, EVA. Který je velmi odolný vůči atmosférickým podmínkám, UV záření a vysokým i nízkým teplotám. Charakterizují se vysokou odolností vůči roztržce a komprese. Mají skvělé vlastnosti absorbování vln, jsou lehké a neabsorbují vodu. Vysoká kvalita výroby a parametry materiálu poskytují významnou ochranu proti poškození lodí při kotvení, a jejich vysoká estetika může být dekorací místních molo a jachta klubů.

**French:**

nos pare-battages sont fabriqués à partir d'un matériau moderne, la mousse EVA, extrêmement résistant aux conditions atmosphériques, aux rayons UV, aux basses et hautes températures. Ils se caractérisent par une très grande résistance à la déchirure et à la compression. Ils possèdent d'excellentes propriétés amortissantes, sont légers et ne absorbent pas l'eau. La haute qualité de fabrication et les paramètres du matériel offrent une protection significative contre les dommages aux bateaux lors de l'amarrage, et leur haute esthétique peut décorer les marinas et les quais.

